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Skovtrop - Gruppeledernes årsberetning 2023. 
 
Så er tiden kommet, hvor vi skal kigge tilbage og se hvad der skete i 2023. 
 
Året er gået med følgende.: 
 
Januar/Februar.: 

• Afholdelse af Generalforsamling. Generalforsamlingen blev afholdt i Skovtrops egen hytte. 
Vi fik to nye medlemmer til vores bestyrelse.  

• Den årlige Gruppeweekend blev afholdt i weekenden 10-12 februar, og årets tema var 
Harry Potter. Vi fik holdt en gruppeweekend med stor succes.  

 
Marts.: 

• 11marts afholdte vi Leder-Klan og bestyrelsesdag, hvor vi fik lavet en ny udviklingsplan. 
Udviklingsplanen gælder i perioden 2023-2027, og ligger på vores hjemmeside.  

• Skovbomarchen blev afholdt den 19. march, og der var endnu engang stor tilslutning. 
• Søgt penge til nye skabe hos DUF, fået 28.500 kroner. Bliver indkøbt i foråret 2024. 

 
 
April.: 

• Divisionsrådsmøde (Generalforsamling) i Kongslejre Division onsdag 26 april. 
• Skovboskolen lånte grunden til brug til undervisning om bla. Hvordan man lavet et bål.  
• Vi afholdte en forårsdag søndag den 23. april, hvor vi fik lavet en masse i og omkring 

spejderhytten.  
• Søgt penge til ny belægning mellem seniorhytten og bålhytten, fået 50.325 af Køge 

kommune. 
 
Juni.: 

• Søgt penge til udstyr til Troppens sommerlejr, fået 2500 kroner af murerfirmaet Pro Simpel 
Aps. 

• 16 juni holdt vi fælles sommer afslutning for alle spejdere i Skovtrop, hvor der var en 
masse aktiviteter og boder med mad og drikke.  

• 23 juni afholdte vi Sankt Hans for Ledere, Bestyrelsesmedlemmer, Klan i Skovtrop  

samt tilhørende familie. En rigtig hyggelig aften       .  
 
 
Juli.: 

• Starter ny leder hos familiespejd, Rie Lauritzen. 
 
August.: 

• Søndag 20 august holdt vi Sæsonstart 2022/ 2023, hvor der var en masse aktiviteter og 
den årlige oprykning. 

• Lavet samarbejde med DGI, hvor vi fået 5000 kroner af Køge kommune så vi kan få hjælp til 
at udvikle Skovtrop.  

 
 
 
September.: 

• Lørdag den 23. september afholdt vi en hygge / ryste sammen dag for ledere / bestyrelse 
og klan. De blev delt op i hold, og kom rundt på Sjælland hvor de blev udfordret på 
forskellige måder. En rigtig hyggelig dag.  
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November.: 

• Deltagelse på Korpsrådsmødet i Billund, Karsten Sørensen var afsted for Skovtrop. 
December.: 

• Spejderne solgte de grønne lodsedler fra Sct. Gildet. 
• Skovtrop havde lavet et samarbejde med Skou-Lykke juletræer hvor vi tjente 100 kr. Per 

solgte træ hvis man sagde man kom fra Spejderne i Bjæverskov, blev til 1100 kr. 
• Julefrokost for Ledere / bestyrelse / klan. 
• Søgt penge til nye borde / bænke, fået 30.000 kroner af Liljekonvalfonde og 30.000 kroner 

af friluftsrådet. Bliver købt nye borde / bænke i foråret 2024.  
 
Aktiviteter og fokuspunkter i det kommende år.: 
 
 

• Afholdelse af LUS samtaler (Leder Udviklings Samtaler) med de forskellige grene. 
 

• Få rystet ledergruppen endnu mere sammen og få et endnu bedre samarbejde mellem 
grenen.  
 

• Arbejde på at få flere nye frivillige til Skovtrop. 
 

• Der er i det forgangne år arbejdet med fundraising, og det vil vi fortsætte med til gavn for 
alle i Skovtrop. 

• Deltage i arrangementer i Kongslejre Division. 
 
Vi ønsker et fantastisk år til alle Skovtrops spejdere, ledere og forældre og håber, at 2024 vil byde 
på mange oplevelser, vi kan se tilbage på, når vi igen samles til grupperådsmødet i 2025. 
 
De Bedste Spejder Hilsner 
Ditte og Johnny 


